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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 5/2025 (230) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 14. dubna 2025 ve 13:30 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP, 181.20) 

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Roman Kopeček, Patricie Milotová, Jakub 
Poštolka,  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D.,  Ing Bc et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D., 
Tereza Srnečková, Martin Šubrt, doc. Ing. Pavel Valášek, CSc. 

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena 

Procházková, MBA  
 
Omluveni: Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., Ing. Robert Pekaj, MBA, Ing. Jakub Rak, Ph.D. 
 
 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
7. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
8. Předložení a projednání Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
9. Předložení a projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
10. Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
11. Předložení Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
12. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 5. 5. 2025. 
13. Různé. 

 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:35 hodin předseda zahájil jednání, přivítal přítomné. Uvedl, že z jednání jsou omluveni senátoři Dr. 
Tomášek a Ing. Pekaj, dále proděkan pro pedagogickou činnost Dr. Rak. 
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Bod 2) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Strohmandl uvedl, že na základě informací paní děkanky navrhuje z programu vypustit body 8), 10) a 
11). 
Na senát materiály z těchto bodů programu nebyly zatím předloženy, a to z důvodu návaznosti na materiály 
UTB nebo probíhajících jednání s rektorem UTB, případně konzultací s právním oddělením. 
Dále uvedl, že vzhledem k nutnosti projednat Rozpis rozpočtu FLKŘ na rok 2025 se AS FLKŘ sejde 
v červnu 2 x, předpokládané termíny jednání jsou 9. 6. a 30. 6. 2025. 
 
Další návrhy na úpravu programu nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 230/1 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
7. Předložení a projednání Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
8. Předložení a projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 5. 5. 2025. 
10. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 230/1 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
7. Předložení a projednání Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
8. Předložení a projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 5. 5. 2025. 
10. Různé.“ 

 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání AS FLKŘ  17. 3. 2025 všichni členové Senátu obdrželi e-mailem, je zveřejněn na webu 
fakulty. Z přítomných neměl nikdo k zápisu připomínky ani návrhy na změnu nebo doplnění.  
 
Návrh usnesení č. 230/2 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 230/2 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
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Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ 
- Dne 1. 4. se konalo ustavujíc zasedání AS UTB, na kterém složili slib člena zástupci všech fakult a 

komor, kromě zástupců studentů z řad FHS. Ve volbách na FHS byl zvolen pouze jeden zástupce 

studentů, který se mandátu vzdal. Dále byl na tomto jednání zvolen předseda AS UTB (doc. Sysel) 

a místopředsedové (Dr. Juřičková a BcA Jati).  

- Na jednání AS UTB 8. 4. 2025 byly ustaveny komise, schváleni zástupci AS v poradních sborech 

UTB. Z FLKŘ je do Rozvrhové komise UTB nominován pan Šubrt. V Ekonomické komisi AS UTB 

FLKŘ zastupují Dr. Strohmandl a Dr. Snopek a v Legislativní komisi Ing. Pekaj, doc. Valášek a Bc. 

Maguláková. Rovněž byly schváleny organizační pokyny pro doplňovací volby zástupců studentů 

FHS do AS UTB. Předložen byl Dodatek č. 1 Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2025 a Rozpis rozpočtu 

UTB na rok 2025. 

- Byla vydána směrnice rektora 10/2025 Hodnocení a řízení rozvoje pracovních činností 

akademických a vědeckých pracovníků UTB. 

Dr. Strohmandl uvedl, že studenti by měli využívat vypsané zkouškové termíny, které musí být vypsány pro 
kapacitu 1,5 násobku zapsaných studentů na předmětu a nespoléhat na to, že budou vypsány termíny další.  
Dr. Snopek upozornil na problémy se zkoušením studentů kombinovaného studia, kteří se odhlašují 
z termínů. Není v kapacitních možnostech akademických pracovníků vyhovovat jejich žádostem 
o individuální termíny. 
 
 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- Jsou zpracovány finální materiály pro MEP, aktuálně se čeká se na přesné termíny jednání panelu 
na jednotlivých fakultách. 

- Ve vztahu k novele VŠ probíhají nejrůznější jednání, na poradě proděkanů pro tvůrčí činnosti 
proběhla diskuze ohledně financování studentů doktorských studijních programů. 
 

Dr. Strohmandl  k tomuto tématu uvedl, že aktuálně mají studenti doktorského studia nárok na stipendium 
ve výši 1,2 minimální mzdy.  
 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- V rámci UTB se v souvislosti s uskutečněným auditem připravují nové vnitřní normy, týkající se 
kontrolní činnosti a oběhu účetních dokladů. 

- Od minulého týdne je v souladu se směrnicí rektora RS/08/2025 Požívání alkoholických nápojů, 
návykových látek a kouření v prostorách objektů Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně  na recepci UH1 
k dispozici alkohol tester. Jeho použití se řídí zmíněnou směrnicí. 

- V souvislosti se stížností fy EDUHA na uložení odpadů v igelitových pytlích u kontejnerů (úklid 
odpočinkové zóny) tajemnice fakulty uvedla, že organizaci akcí na fakultě by bylo vhodné 
konzultovat předem s osobami, jejichž kompetencí se mohou dotknout.    

 

 

 

Bod 6) Projednání a schválení Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
Tajemnice fakulty předloženému dokumentu uvedla, že byl projednáván na Ekonomické komisi AS FLKŘ, 
kde byly zodpovězeny všechny dotazy, které byly k dokumentu zaslány. 
Dr. Heinzová jako předsedkyně Ekonomické komise AS FLKŘ informovala, že komise zasedala dne 2. 4. 
2025, dokument byl projednán a po zodpovězení dotazů se komise usnesla, že jej doporučuje ke schválení. 
 
 Návrh usnesení č. 230/3 
„AS FLKŘ schvaluje Pravidla rozpočtu FLKŘ na rok 2025 ve znění po projednání Ekonomickou komisí AS 
FLKŘ.“ 
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K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 229/3 
„AS FLKŘ schvaluje Pravidla rozpočtu FLKŘ na rok 2025 ve znění po projednání Ekonomickou komisí AS 
FLKŘ.“ 
 
 
 
Bod 7) Předložení a projednání Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
Předseda AS FLR Dr. Strohmandl uvedl, že dokument všichni přítomní obdrželi s pozvánkou na jednání. 
Navrhnul jej předat tichým souhlasem k projednání Legislativní komisi, s čímž přítomní souhlasili.  
Dr. Snopek jako předseda Legislativní komise stanoví termín jejího jednání a bude o něm informovat členy 
AS FLKŘ. 
 
 
 
Bod 8) Předložení a projednání Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
Tajemnice fakulty představila dokument a uvedla, že fakulta v roce 2024 uspořila téměř 11 milionů Kč. Tato 
výše úspor je však částečně zapříčiněna tím, že  v rámci vypořádání stavby recepce byl předpoklad úhrady  
financí městu Uherské Hradiště ve dvou částkách, což byli i reálně uhrazeno, ale vzhledem k časovému 
rozlišení (splátky na 5 let) se účetně platilo méně. 
 
Dr. Strohmandl upozornil na překročení v části „Zákonné sociální náklady – stravování, pitný režim“ o téměř 
100.000,-, Ing. Procházková přislíbila na Ekonomickou komisi zpracovat analýzu této položky. 
 
Zpráva byla předána s tichým souhlasem Ekonomické komisi, Dr. Heinzová jako předsedkyně stanoví 
termín jednání a termín zaslání připomínek. 
 
Na jednání se dostavila děkanka fakulty, prof. Tučková a omluvila se za pozdní příchod z důvodu lékařského 
vyšetření. 

Informovala o přípravě aktualizace Mzdového předpisu UTB, UTB má i v rámci regionálních vysokých škol 
jedny z nejnižších základních tarifů. Způsob úpravy Mzdového tarifu ještě není přesně stanoven, 
předpokládá se však, že by v platnost měl vstoupit v září nebo říjnu 2025. 
 
Dále stručně informovala o Strategickém záměru FLKŘ na rok 2025 – zdůraznila vždy nejdůležitější body 
v jednotlivých Pilířích (příprava akreditace doktorského studijního programu, příprava výuky v anglické 
studijním programu, digitalizace studijních materiálů a administrativních procesů, dokončení úprav prostředí 
fakulty, zvýšení publikačních výstupů, spolupráce se sdružením Region 47 apod.) 
 
 
Z jednání odešel doc. Valášek, přítomno 8 členů AS FLKŘ. 
 
 
 
Bod 9) Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 5. 5. 2025 
Program následujícího zasedání AS FLKŘ vychází z předloženého plánu práce a byly do něj zařazeny i ty 
body, které byly z dnešního jednání vyjmuty. 
 
Návrh usnesení č. 230/4 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
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6. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
7. Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
8. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
9. Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
10. Předložení a projednání Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
11. Předložení a projednání směrnic k přijímacímu řízení do Bc SP v prezenční a kombinované formě 

a NMgr. v prezenční a kombinované formě pro AR 2026/2027. 
12. Předložení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2025.  
13. Předložení a projednání Rozpisu rozpočtu FLKŘ na rok 2025.  
14. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 9. 6. 2025. 
15. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 230/4 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
7. Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
8. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
9. Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
10. Předložení a projednání Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
11. Předložení a projednání směrnic k přijímacímu řízení do Bc SP v prezenční a kombinované formě 

a NMgr v prezenční a kombinované formě pro AR 2026/2027. 
12. Předložení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2025.  
13. Předložení a projednání Rozpisu rozpočtu FLKŘ na rok 2025. – předložení? 
14. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 9. 6. 2025. 
15. Různé.“ 

 
 

 

Bod 9) Různé 

- Dr. Strohmandl informoval, že dne 3. 4. 2025 byla slavnostně uzavřena smlouva o spolupráci 

s Fakultou BERG TU Košice. K uzavření smlouvy došlo při jednání ve Výcvikovém centru Lešť. 

Tato smlouva je počátkem širší spolupráce, aktuálně se například projednávají smlouvy 

ERASMUS+.  

 

Na jednání se vrátil doc. Valášek, přítomno 9 členů AS FLKŘ. 

 

Vzhledem k tomu, že v bodu různé nebyly vzneseny další dotazy nebo připomínky, předseda AS FLKŘ 

poděkoval všem za účast a ve 14:33 jednání ukončil. 

 
 
 
Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ, v. r. 


